
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W LIDZE

BILANS SPOTKAŃ
LIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Elin Gustavsson
(41pkt)

 2 zwycięstwa 
1 porażka

5.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski

1x Superpuchar   
Polski

Keishana
Washington

(72pkt)

1 zwycięstwo
3 porażki 8.

3x Brązowy medal
Mistrzostw Polski
3x Finał Pucharu

Polski

5-0 dla AZS
UMCS

86-78
80-68
93-69
83-47
74-65

SKARB KIBICA

KONIEC PRZERWY.
WRACAMY DO GRY!

MISTRZ POLSKI

LISTOPAD 2023 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Orlen Basket
Lidze Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

5/2023

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS ENERGA KRAJOWA GRUPA SPOŻYWCZA TORU�



JESTEM GOTOWA POKAZAĆ,
NA CO MNIE STAĆ

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

Jakie czynniki przyczyniły się do Twojej decyzji 
o dołączeniu do drużyny AZS UMCS Lublin?
Słyszałam wcześniej opinie, że trener jest świetnym

fachowcem, a teraz to się potwierdza. Podobnie 

z zawodniczkami. Wszystkie dziewczyny są dla mnie

bardzo miłe, a poza tym są niesamowitymi

koszykarkami. Bardzo się cieszę, że tu jestem.

Występowałaś w Ameryce, Turcji oraz Grecji. Jakie są
największe różnice, z którymi zetknęłaś się trenując 
w Lublinie?
Powiedziałabym, że tempo w Europie, jest znacznie

szybsze niż w innych miejscach. Dlatego będzie to dla

mnie ekscytujące wyzwanie. Zwłaszcza że

występujemy w Eurolidze, gdzie gra jest jeszcze

bardziej intensywna. Myślę, że polska liga będzie

wymagająca, ale jestem gotowa na to wyzwanie.

Gdybyś miała opisać fanom, którzy jeszcze nie mieli
okazji zobaczyć Cię na parkiecie, to jakie elementy
swojej gry uważasz za najmocniejsze?
To trudne pytanie, ale powiedziałabym, że jestem

zawodniczką zespołową. Dobrze rozumiem się z innymi

koszykarkami, realizuję plan meczowy i polecenia

trenera. Poza tym myślę, że ze mną na parkiecie inne

zawodniczki czują się lepiej i przyjemnie się ze mną

współpracuje. Spotkanie z Toruniem to będzie mój

pierwszy mecz od dłuższego czasu i jestem gotowa

pokazać w nim, na co mnie stać.

Jakie są Twoje największe osiągnięcia w
dotychczasowej karierze koszykarskiej i jakie
doświadczenia chciałabyś zdobyć w Polsce?
Liczę, że to będzie dla mnie naprawdę dobry rok. Chcę

być w świetnej formie i być wzmocnieniem dla

drużyny, zarówno pod względem ofensywy, jak i

defensywy. Powiedziałabym, że moim największym

osiągnięciem jest gra WNBA, ponieważ od dziecka o

tym marzyłam. Występowanie w Eurolidze to kolejne

duże osiągnięcie, bo nie każdy ma szansę tego

doświadczyć i traktować to, co kocha jako pracę.

Grałaś już wcześniej w Eurolidze, dlatego jestem
ciekaw, jak oceniasz ten poziom rozgrywkowy i jak
wypada na tle WNBA?
Powiedziałabym, że są dość podobne. Myślę, że w obu

rozgrywkach są wspaniałe koszykarki. Wiele

zawodniczek, które występują w Eurolidze, grało w

WNBA i vice versa. Obie ligi cechują się szybkim

tempem i wysoką intensywnością. Sądzę, że w WNBA

kładzie się większy nacisk na ofensywę, ale Euroliga

też jest świetna.

Jakie są Twoje główne cele i oczekiwania związane 
z grą w AZS-ie?
W tamtym roku udało nam się zdobyć mistrzostwo,

więc chciałabym obronić ten tytuł. Poza tym liczę na

to, że dobrze zaprezentujemy się w Eurolidze i

będziemy stawiać sobie nowe wyzwania. Jeśli chodzi o

mnie, to chciałabym ustabilizować swoją formę i

pozycję w zespole, próbować poprawić statystyki, być

wzmocnieniem dla drużyny i nieustannie się rozwijać.

Jakie wyzwania widzisz w graniu w polskiej lidze i jak
się do nich przygotowujesz?
Prawdopodobnie dużym wyzwaniem będzie aspekt

fizyczny. Wiem, że polska liga jest jedną z najlepszych,

więc pewnie będę potrzebowała czasu na adaptację,

bo każdy kraj ma pod tym względem swoją unikatową

specyfikę. Będę silna i pewna siebie, dam z siebie

wszystko, żeby pomóc drużynie.

ROZMOWA z Kylee Shook,
koszykarką Polskiego Cukru AZS
UMCS Lublin



PRZY KASACH

Wspólny doping niech będzie tego wyrazem.
Ten mecz musimy wygrać bo kolejny już za
kilka dni i to na terenie dużo silniejszego
rywala z Gdyni. 

Na koniec prosimy o zachowanie porządku na
sektorach. 
Nie wyrzucajmy klaskaczy do kosza. 
Są wielorazowe i przydadzą się na następnym
spotkaniu. 

Razem po zwycięstwo!!!

Wracamy po przerwie reprezentacyjnej. 
Przed nami ciężki kalendarz spotkań. 
Skupmy się jednak na dzisiejszym spotkaniu które
do łatwych również nie należy. Zespół z Torunia
świadom naszych problemów wybiegnie mocno
zmotywowany. 

Nasz zespół zasiliła nowa zawodniczka którą należy
przywitać w naszej hali. 
Dziewczyny ze względu na urlopy i obowiązki
reprezentacyjne nie miały zbyt wiele okazji do
wspólnych treningów. 
Tym bardziej pokażmy drużynie, że z nią jesteśmy i
wierzymy w nią w każdym meczu. 

WIADOMOŚCI "SPOD ZEGARA"

KĄCIK INFORMACYJNY STOWARZYSZENIA KLUBU KIBICA
"BIAŁO-ZIELONI"

29.11.2023 R. GODZ. 20:00
HALA GLOBUS, KAZIMIERZA WIELKIEGO 8

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

Napoje zimne i gorące,
Przekąski (w tym zdrowe alternatywy),
Dania na ciepło,

ODWIEDŹ NASZ BAREK GASTRONOMICZNY!

Koszulki,
Szaliki,
Czapki,
Bluzy,
Breloczki,

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

ŚPIEWNIK KIBICA:
"JEDNO SERCE, TRZY LITERKI AZS"

"LITERKA A, LITERKA Z,  LITERKA S  JAK AZS
LALALALALALALA LA, LA LA LA LA LA LA LA " 
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ADEMIA  TENISA STOŁOW
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O

  

Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


